
                                                                        

РЕПУБЛИКА СРБИЈА 

ГРАД УЖИЦЕ  

ВЕЋЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО 

III 06 – ___/24  

_____.2024. године 

 

                                                            З А П И С Н И К 

 

са 42. седнице Већа Градске општине Севојно одржане 09.07.2024. године 

 у просторијама Градске општине са почетком у 10:00 часова 

    

 

Седници су присуствовали Мирјана Ђурић, председница Градске општине Севојно,  

заменик председника Мијодраг Пејић чланови Већа: Миливоје Јеремић, Милија 

Кулашевић, Живан Ршумовић, Младенко Марковић, Борко Вујовић и Игор Мариновић и 

начелница Управе Биљана Старовла.   

Већница Верица Маричић је најавила одсуство.   

 

Председница је предложила дневни ред као у позиву и пошто није било предлога за 

допуну дневног реда, дневни ред је усвојен са 8 гласова „ЗА“. 

 

 

ДНЕВНИ РЕД 

 

1. ПРАВИЛНИК О ОРГАНИЗАЦИЈИ И СИСТЕМАТИЗАЦИЈИ РАДНИХ 

МЕСТА У УПРАВИ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ СЕВОЈНО  

 

2. КОНТРОЛА НАМЕНСКОГ ТРОШЕЊА СРЕДСТАВА ОДОБРЕНИХ 

ГИМНАСТИЧКОМ КЛУБУ „СЕВОЈНО“ ПО ОСНОВУ ГОДИШЊЕГ 

ПРОГРАМА ЗА  2. КВАРТАЛ 

 

3. ОДОБРАВАЊЕ СРЕДСТАВА ЗА ТРЕЋИ  КВАРТАЛ ПО ОСНОВУ 

ГОДИШЊЕГ ПРОГРАМА  ГИМНАСТИЧКОМ КЛУБУ „СЕВОЈНО“ 

  

4. ДОГОВОР ОКО ОРГАНИЗАЦИЈЕ ДАНА И СЛАВЕ ГРАДСКЕ ОПШТИНЕ 

СЕВОЈНО 

 

5. РЕШЕЊЕ О ГОДИШЊЕМ  ОДМОРУ – НАЧЕЛНИК УПРАВЕ 

 

 

6. РАЗНО 

 

Председница Већа је замолила присутне већнике да се изјасне о записницима са 40. 

и 41. седница Већа који су достављени у материјалу. 

  



Пошто није било примедби на записнике, председница је исте дала на гласање и 

записници су  усвојени је  са 8 гласова „ЗА“. 

 

Прешло се на рад по дневном реду. 

 

 

1. тачка дневног реда  

  

 Уводну реч по овој тачки дневног реда дала је начелница Управе Биљана 

Старовла. Упознала је већнике да предлог Правилника припрема начелник Управе и 

доставља га Већу на усвајање. Подсетила је да је Кадровским планом Управе Градске 

општине Севојно за 2023. годину планирано повећање броја извршилаца са звањем 

саветника за једног извршиоца, имајући у виду обим и сложеност послова који Управа 

обавља и чињеницу да Управа Градске општине Севојно има само једног запосленог са 

високом стручном спремом. Предуслов за радно ангажовање новог запосленог је измена 

постојећег Правилника о организацији и систематизацији радних мееста. Важећим 

Правилником систематизована су два радна места, те да је потребно систематизовати још 

једно. Нагласила је да су саставни део предлога Правилника и Компентенције за обављање 

послова радних места у управи Градске општине Севојно.  

 

Затим је већник Милија Кулашевић рекао да су у члану 8. предлога Правилника 

набројани сви послови који се обављају у Управи Градске општине Севојно, а да за велики 

број тих послова нису одређени извршиоци, на пример: ко врши административно-

техничке послове за спровођење јавних конкурса, послове припреме седница Већа, 

објављивање и ажурирање званичног сајта градске општине, послове јавних набавки и 

слично. Истакао је да запошљавање само једног извршиоца неће дугорочно решити 

проблем и да је потребно у Кадровском плану предвидети повећање броја извршилаца. 

 

После краће дискусије са са 8 гласова „ЗА“ је усвојен Правилник о организацији и 

систематизацији радних места у Управи Градске општине Севојно. 

    

2. тачка дневног реда 

 

Гимнастички клуб „Севојно“ доставио је периодични - наративни извештај о 

утрошку буџетских средстава за други квартал. Увидом у достављену документацију Веће 

је констатовало да су средства наменски утрошена у складу са програмом и са 8 гласова 

„ЗА“ је донет закључак о усвајању извештаја за Гимнастички клуб „Севојно“ за други 

квартал 2024. године.  

 

3. тачка дневног реда 

 

Известилац по овој тачки је члан Већа Игор Мариновић, обавестио је чланове Већа 

да је Гимнастички клуб „Севојно“ доставио  захтев за одобравање средстава за 3. квартал 

и пошто је Веће констатовало да су средства за други квартал наменски утрошена нема 

сметњи да се одобри пренос средстава за трећи квартал. 

 



Председница је дала на гласање захтеве за пренос срестава и са 8 гласова „ЗА“ је 

донет закључак о усвајању захтева за пренос средстава Гимнастичком клубу „Севојно“ за 

трећи квартал 2024. године.  
 

4. тачка дневног реда 

 

По четвртој тачки, заменик председника Мијодраг Пејић је предложио да се Дан и 

слава и ове године, као и предходне, прославе у Културном центру, да се ту освешта и 

ломи колач, одржи свечана седница Скупштине и доделе награде деци и омладинцима 

који су се истакли у својим областима. Предложио је да се прослава одржи са истим 

бројем званица као и прошле године.   

  

Након краће дискусије председница Мирјана Ђурић је предложила да се закључи 

расправа по овој тачки и да се обележавање Дана и славе Градске општине Севојно одржи 

26. јула у 14.30 часова у Културном центру, са чим су се сложили сви чланови Већа. 
 

5. тачка дневног реда 

 

 Председница је упознала присутне о томе да је Веће надлежно да донесе решење о 

годишњем одмору за начелника Управе, па је без дискусије усвојен предлог решења који 

су већници добили уз материјал за седницу са 8 гласова „ЗА“. 

 

      Седница је завршена у 10.50 часова.     

 

 

Записник водила:            ПРЕДСЕДНИЦА ВЕЋА                              

 Славица Марић              Мирјана Ђурић 


